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Rada Osiedla Kłodnica. 
ul. Marynarska 1/5 
4_7—205 Kedzierzyn-Koźl_e 

Niniejszym zapraszam na przekazanie placu budowy dot. zadania inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa ul. Wałowej”. Spotkanie przedstawicieli stron umowy na wykonanie rObót 
budowlanych. odbędzie się W dniu 5. 09. 2022r. (poniedziałek) o godz. 13:00, na ul. Wałowej, 
przy skrzyżowaniu z ul. Ustronie. - 

' Informuję, że Wykonawca 1obót jest K+D Budownictwo Sp. z o. 0. ul. Głubczycka 21, 
47- 200 Kędzierzyn-Koźle. Kierownik1em budowy z ramienia Wykonawcy będzie Pan Adam 
Kerner. 

Sa na Nowosielska 

FREZY U W E  

Przygotował: 
Krzysztof Szczukocki, 77 40 5.0 38.35: 

676313 .ŻAST PCA 
. . _ , % %%% MIA 

Kędzierzyn-Koźla ' _ ' V '! " rzestrz 
Gmina Kędzfemyn—Każła „km mwmw Prezydent Miasta ważą? 
ul. Grzegorza Pirammfcza 32 . " ' ' tel. + 4 8 ?  WG 50 338 
iii?—ŻW Kędzierzyn—Kaźka - ' faxys ?: 
mp: mam—55401 . - ~ e mail: prezydem@ 433%5wcm 



Poczta home _pl _ Przebudowa ulicy Ustronie i ulicy Wałowej_ Wydruk httpfs://poczta.home.pl/appsuitelv=7.10.6-9.20220821.141033-lpr—in.. 

m_@interia. pl - . ' * „ 15.9,20222140 f 

PrzebudoWa ulicy Ustronie' | ulicy WałoWej. 
„ Do artur. maruszczak@kedzierzynkozle. pl Kopiuj kamila. bienkowska@kedzierzynkozle. _opl 

' . mar.ek mazurkiewicz@kedzierzynkozle. pl prdim-kk@Wp. pl sekretariat@mwik. com. pl 
osiedle. klodnica@rmkk. pl 

Szan0wni Państwo, 

wraz z innymi mieszkańcami ulic Ustronie i Wałowej jesteśmy zaniepokojeni wykonaniem prac w obecnym 
stanie. Podczas przekazania budowy w dniu 12.09'par_(wtórowałem mu ja jak i inni sąsiedzi) zwrócił 
uwagę na ten problem lecz jego uwaga nie została potraktowana poważnie przez przedstawiciela UM jak i frrmy ' 
K+D. Problem polega na tym, że obecny poziom odtworzone] nawierzchni jest o kilka centymetrów wyższy niż 
był przed budową kanalizacji. Podczas poprzednich prac na ulicy ustronie poziom nawierzchni również był 
pódnoszony czego efektem jest to, że poziom uliCy jest obecnie kilkanaście centymetrów nad poziomem 

, niektórych działek. Skutkiem tego jest zalewanie tych działek podczas opadów ]UŻ przed remontem ulicy a po 
remoncie będzie to jeszcze bardziej intensywne. Uważamy, że studzienkaprzy nowo wybudowanej 
przepompowni (studzienka pana—) jak i studzienka przy piekarni (ul. wałowa) są zbytwyscko 

› ustawione. Powierzchnia terenu pomiędzy wcześniej wspomnianymi studzienkami, studzienką przy adresie 
' Ustronie—ijak i ul. Wałowe'jest niepotrzebnie wyniesiona względem naszych działek. Proszę 

zwrócić uwagę na wysokość chodnika i krawężników przy nowej przepompowni względem wjazdu na póse'sję 
przy ul Wałowej: Jeżeli. asfalt będzie kontynuowany na tej wysokości jak jest to w tej chwili to będzie około 10 
cm powyżej obecnego wjazdu na tą posesję (brama będzie w zagłębieniu). Według nas (mieszkańców) 
jedynym rozwiązaniem tego problemu jest chwilowe usunięcie nawierzchni mniej Więcej za wjazdem na posesję 
Państwa—'w kierunku kapliczki | ponowne niższe ustawienie studzienek względem, których będzie 
wylewany asfalt. Po prostu trzeba obniżyć ten fragment drogi, co na obecnym etapie zaawansowania prac jest ' 
tylko korektą. Cieszymy się z przeprowadzanej, długo wyczekiwane] modernizacji na naszym osiedlu ale nie 
może ona okazać się udręką dla nas na wiele kolejnych lat. Podobny problem z poziomem drogi zauważyli też 
sąsiedzi z adresu Ustronie. (dom-tam też nawierzchnia jest wyżej niż przed budową kanalizacji. , 
Jest to dla nas poważna sprawa i prosimy o poważne potraktowanie tego zgłoszenia. Nie ma naszej zgody na 

. pozostawienie poziomu ulicy tak jak zostało to w tej chwili wykonane. Zapraszamy Państwa na przyjrzenie się 
sprawie na miejscu Jestem do Państwa dyspozycji w godzinach Państwa pracy w przyszłym tygodniu w 
poniedziałek, wtorek, czwartek | piątek jak również cały tydzień po godzinie 15. Uważamy, że gdy 
zainteresujecie się Państwo problemem w przyszłym tygodniu, to nie będzie miejsca na wymówki 
zaawansowaniem następnych prac. Chcemy aby ktoś decyzyjny w tej sprawie przybył do nas na-miejsce tak 
abyśmy mogli wyjaśnić Państwu nasze stanowisko i co konkretnie mamy na myśli. Proszę o przybycie osób, 
które mają faktyczny Wpływ na decyzje | przeprowadzane prace a nie jak miało to miejsce na spotkaniu 12. 09 
gdzie nikt nie potrafił nam nic powiedzieć. Oprócz mieszkańców poświadczyć taką sytuację może pani Dorota 
Tomala 2 Rady Osiedla, która była obecna na tym spotkaniu. 

W razie potrzeby jestem dla Państwa dostępny pod numerem telefonu—. „ 
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-- Pozdrawia"— 


